
PROTOKÓŁ Nr XLI/2018

z  obrad  XLI  sesji  Rady  Miejskiej  w  Dzierzgoniu,  która  odbyła  się  w  dniu  29  sierpnia  
2018 r. w sali narad Urzędu Miejskiego w Dzierzgoniu.

Ad punktu 1 porządku obrad 

Przewodniczący Rady – Zbigniew Przybysz  o godz. 15:30 otworzył  XLI sesję Rady 
Miejskiej  w  Dzierzgoniu  i  po  powitaniu  gości  zaproszonych  i  radnych  oświadczył,  
iż zgodnie z listą obecności  w sesji  uczestniczy 13 radnych,  co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum do podejmowania uchwał. 

NIEOBECNI:
1. Przybilski Tomasz  – Radny Rady Miejskiej w Dzierzgoniu.
2. Zieliński Sebastian – Radny Rady Miejskiej w Dzierzgoniu.

W załączeniu lista obecności 
/załącznik nr 1/ 

Ponadto w sesji brali udział:

1. Elżbieta Domańska – Burmistrz Dzierzgonia
2. Halina Redlin – Skarbnik Dzierzgonia
3. Alicja Podlewska – Sekretarz Gminy
4. Lech Zieliński – Kierownik Referatu Techniczno – Inwestycyjnego
5. Jerzy Sulim – Z-ca Kierownika Referatu Techniczno – Inwestycyjnego
6. Marta Budzińska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dzierzgoniu
7. Aleksander Ratajczak – Prezes RPWiK
8. Machnacz Anetta – Viceprezes  RPWiK
9. Szewczun Jolanta – Przewodnicząca Rady Powiatu
10. Koszewska Barbara – Dyrektor Tęczowego Przedszkola
11. Przybysz Katarzyna – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dzierzgoniu
12.  Kulik Dominika – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bruku
13. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli

W załączeniu listy obecności
                 /załącznik nr 2-3/

Ad punktu 2 porządku obrad 

Przewodniczący Rady przedstawił  następujący porządek obrad,  który Rada Miejska  
w Dzierzgoniu przyjęła jednomyślnie:

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2) Przyjęcie ewentualnych zmian zgłoszonych do porządku obrad.

3) Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej  w Dzierzgoniu i XL nadzwyczajnej 
sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu.

4) Przedstawienie  informacji  z  działalności  Burmistrza  Dzierzgonia  w  okresie  między 
sesjami:



a) przedstawienie informacji – ref. Burmistrz – Elżbieta Domańska,
b) dyskusja i przyjęcie informacji.

5) Wnioski i zapytania.
6) Rozpatrzenie informacji Burmistrza Dzierzgonia o przebiegu wykonania budżetu gminy 

Dzierzgoń  za  I  półrocze  2018  r.  oraz  informacji  o  kształtowaniu  się  Wieloletniej 
Prognozy Finansowej:

a) przedstawienie informacji – ref. Skarbnik – Halina Redlin,
b) dyskusja i przyjęcie informacji.

7) Rozpatrzenie  informacji  o  przebiegu  wykonania  planów finansowych  za  I  półrocze 
2018 r. Dzierzgońskiego Ośrodka Kultury i biblioteki Publicznej w Dzierzgoniu:

a) Przedstawienie informacji – ref. Skarbnik – Halina Redlin,
b) Dyskusja i przyjęcie informacji.

8) Zmiana budżetu gminy na 2018 rok:
a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Skarbnik – Halina Redlin,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

9) Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dzierzgoń na lata 2018-2025:
a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Skarbnik – Halina Redlin,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

10) Zmiana uchwały Nr IV/29/2015 Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 5 lutego 2015 
roku w sprawie ustalenia Statutu Gminy:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Sekretarz – Alicja Podlewska,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

11) Zmiana Uchwały Nr XX/169/2016 Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 18 sierpnia 
2016 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 
korzystania  
z przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Dzierzgoń:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Sekretarz – Alicja Podlewska,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

12) Wyrażenie  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy  ulicy  Okrzei  
w Dzierzgoniu  wraz  z  oddaniem w użytkowanie  wieczyste  udziału  w gruncie  i  na 
udzielenie bonifikaty:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK – Grażyna Grzybowska,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

13) Wyrażenie  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy  ulicy  Okrzei  
w Dzierzgoniu wraz z udziałem w gruncie i na udzielenie bonifikaty:



a) przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK – Grażyna Grzybowska,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

14) Wyrażenie  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy  ulicy  Okrzei  
w Dzierzgoniu  wraz  z  oddaniem w użytkowanie  wieczyste  udziału  w gruncie  i  na 
udzielenie bonifikaty:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK – Grażyna Grzybowska,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

15) Wyrażenie  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  miejscowości 
Stanowo wraz z udziałem w gruncie i na udzielenie bonifikaty:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK – Grażyna Grzybowska,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

16) Wyrażenie zgody na nieodpłatne przejęcie  przez Gminę Dzierzgoń prawa własności 
nieruchomości od Krajowego Ośrodka Wspierania Rolnictwa:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK – Grażyna Grzybowska,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

17) Odpowiedzi na wnioski i zapytania.
18) Wolne wnioski radnych.
19) Komunikaty Przewodniczącego Rady.
20) Zamknięcie sesji.

 
Ad punktu 3 porządku obrad 

Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej  w Dzierzgoniu i XL nadzwyczajnej 
sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu. 

Ad punktu 4 porządku obrad

Burmistrz – Elżbieta Domańska przedstawiła informację z działalności za okres między 
sesjami,          tj. od 14 czerwca 2018 r. do 29 sierpnia 2018  r.

/załącznik nr 4/

Ryszard  Świder  –  zapytał  Pani  Burmistrz  czy  dokonała  analizy,  skutków  wyeliminowania 
naszego lokalnego przewoźnika z rynku? Dodał, że Spółka SPKS odprowadzała podatki do naszego 
budżetu gminy, na ten rok w kwocie 80.000,00 zł różnica oferentów wynosiła 63.323,00 zł, w związku 
z czym jesteśmy na minusie 16.500, zł. Przewozy szkolne, które gmina powinna zapewnić jak wiele  
aspektów i tu jest problem, ponieważ ta firma, która do tej pory wypełniała to zadanie i utrzymywała  
wiele linii nierentownych. Przedstawił, że na linii Mikołajki Pomorskie –Cieszymowo- Linki – Krasna 
Łąka dowoziła do Zespołu Szkół w Dzierzgoniu 20 uczniów, linia Stary Dzierzgoń-Lipiec-Pudłowiec



- Przezmark-Folwark dowoziła 20 uczniów,  linia Stary Dzierzgoń-Sztum dowoziła do Sztumu około 
20  uczniów,  Dzierzgoń-Sztum  15  uczniów.  Zapytał  co  teraz  ci  uczniowie  zrobią   i  odniósł  
się do uczniów, którzy chcieli  podjąć naukę w naszym Zespole Szkół  lub ile uczniów zrezygnuje  
lub zmienią szkołę? Zapytał czy Firma Foster uruchomi takie linie? Zapytał również czy pani Burmistrz 
spojrzy w oczy ludziom, którzy zostali zwolnieni z Firmy SPKS?

Zbigniew Przybysz zapytał radnego Ryszarda Świdra jakiego tytułu podatek został wyliczony 
VAT, CIT, PIT czy od nieruchomości, proszę podać z jakiego tytułu podatku?

Burmistrz  –  Elżbieta  Domańska  –  poprosiła  Z-cę  Kierownika  RTI  o  kilka  słów  odnośnie 
przetargu na dowozy szkole.

Jerzy Sulim – powiedział, że jest ustawa prawo zamówień publicznych, która reguluje wszelkie 
kwestie  związane  z  wyłanianiem  wykonawców,  środki  publiczne  niestety  tak  ta  ustawa  stanowi 
powinny być wydawane zgodnie z przepisami i w tej kwestii nie ma zastrzeżeń do przetargu. Dodał,  
że  zostały  ustalone  kryteria  jednakowe  dla  wszystkich  potencjalnych  wykonawców,  do  przetargu 
stanęło dwóch wykonawców, oferta w ocenie punktowej została wybrana najlepsza z ofert złożonych.

Burmistrz  –  Elżbieta  Domańska  –  dopowiedziała,  że  jest  podpisana  umowa  na  przewozy 
szkolne,  ale  także  trwają  rozmowy z  przewoźnikami  aby uruchomić  dodatkowe  kursy.   Burmistrz  
odniosła  się  do  zwolnień  pracowników  i  poinformowała,  że  Firma  Faster  wszystkim  kierowcom 
zaproponowała pracę.

Ryszard Świder – powiedział, że ma zastrzeżenia do Pani Burmistrz, że nie przemyślała jakie 
będą skutki?

Burmistrz  – Elżbieta  Domańska -  odpowiedziała,  że  przetarg odbył  się  zgodnie z prawem  
i przepisami.

Radny Świder – stwierdził, iż  budżet w specyfikacji tego przetargu wynosił 285.000,00 zł, jeśli  
obydwie firmy nie spełniały tego wymogu mogła pani unieważnić ten przetarg. Zapytał czy byłoby  
to zgodne z prawem?

Burmistrz  –  Elżbieta  Domańska  –  odpowiedziała,  że  byłoby  to  zgodne  z  prawem  
ale nie uczciwe. 

Przewodniczący Rady – Zbigniew Przybysz – przeczytał art. 305 Kodeksu Karnego i stwierdził, 
że Burmistrz nie ma prawa brać odpowiedzialności za funkcjonowanie firm.

Ryszard  Świder – powiedział,  że nie  tylko  ma prawo ale ma  obowiązek wzięcia w obronę 
swoich mieszkańców i przedsiębiorców.

Właściciel  Firmy  Faster  –  opowiedział  o  funkcjonowaniu  przedsiębiorstwa,  poinformował,  
że zależy mu na zatrudnieniu lokalnych ludzi, lokalnych opiekunów, lokalnych mechaników, wszystkim 
zaproponowałem im warunki pracy, które okazały się korzystniejsze jak w firmie wcześniejszej. Dodał,  
że  celem jego  firmy  jest  bezpieczeństwo  dzieci,  ale  mieszkańcy  po  zakupieniu  biletu  będą  mogli  
korzystać z komunikacji. Został przedstawiony rozkład jazdy autobusów.

                                                                                                                     /załącznik nr 5/

Ad punktu 5 porządku obrad

1) Bogdan Toporkiewicz – zapytał kto decyduje za cenę wody, bo to gmina jest 
właścicielem  spółki?  Poprosił  o  zamontowanie  siatki  i  chwytaków  na  placu  zabaw  
i boisku przy ulicy Wojak Polskiego.
2) Mieczysław Link – zapytał kiedy będą dokończone prace nad siecią burzową w 
Bruku?
3) Mirosław Szmigiel – zapytał kiedy będą naprawione uszczerbki drogi, bo miało to być  
robione 
do  15  maja  br.  Zapytał  co  z  płytami,  które  są  a  nie  ma  kto  ich  ułożyć?  Zapytał  czy  jest  
zaplanowane zabieranie dzieci do szkoły z Bągart 2? Zapytał Prezesa RPWiK na jakim etapie  
jest naprawa przepompowni, bo często są tam awarie?



4) Andrzej  Pskiet  –  zapytał  czy  te  pieniążki,  które  zostały  z  budżetu  obywatelskiego 
mogłyby zostać wykorzystane na poprzednią inwestycję, która nie została do końca wykonana?
5) Mieszkaniec  Osiedla  Jagiełły  –  poinformował,  z  źle  ułożonych  krawężnikach  na 
Jagiełły.
6) Ryszard Karabin – zapytał czy budżet obywatelski to był konkurs na pieniążki czy na 
inwestycje?

Ad punktu 6 porządku obrad
a) rozpatrzenie  informacji  Burmistrza  Dzierzgonia  o  przebiegu  wykonania  budżetu 
gminy  Dzierzgoń  za  I  półrocze  2018  r.  oraz  informacji  
o  kształtowaniu  się  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  przedstawiła  Skarbnik  
– Halina Redlin. 
                                                                                                                 /załącznik nr 6/ 
Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  powyższe  sprawozdanie  
o  przebiegu  wykonania  budżetu  gminy  Dzierzgoń  za  I  półrocze  2018  r.  oraz 
informacji  o  kształtowaniu  się  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej,  które  Rada 
przyjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 13 radnych.

Ad punktu 7 porządku obrad

a) rozpatrzenie informacji  o  przebiegu  wykonania  planów finansowych  za  I  półrocze 
2018  r.  Dzierzgońskiego  Ośrodka  Kultury  i  biblioteki  Publicznej  w  Dzierzgoniu 
przedstawiła Skarbnik – Halina Redlin.

                                                                                                               /załącznik nr 7/

.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższą informację o przebiegu 
wykonania  planów  finansowych  za  I  półrocze  2018  r.  Dzierzgońskiego  Ośrodka 
Kultury i Biblioteki Publicznej Rada przyjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 
13 radnych. 

Ad punktu 8 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 rok  przedstawiła Skarbnik 
– Halina Redlin

                                                                                                             /załącznik nr 8/

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały  
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 rok,  który Rada przyjęła  jednomyślnie.  
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

W załączeniu uchwała Nr XLI/336/2018
                                                                                                                   /załącznik nr 9/

Ad punktu 9 porządku obrad



a) projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy 
Dzierzgoń na lata 2018-2025 przedstawiła Skarbnik – Halina Redlin

                                                                                                                  /załącznik nr 10/

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały  
w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Dzierzgoń  na  lata  
2018-2025, który Rada przyjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

W załączeniu uchwała Nr XLI/337/2018
                                                                                                                          /załącznik nr 11/

Ad punktu 10 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/29/2015 Rady Miejskiej w Dzierzgoniu 
z  dnia  5  lutego  2015  roku  w  sprawie  ustalenia  Statutu  Gminy  przedstawiła  Sekretarz  
– Alicja Podlewska. 

                                                                                                                  /załącznik nr 12/

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały  
zmiany uchwały Nr IV/29/2015 Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 5 lutego 2015 roku  
w sprawie ustalenia Statutu Gminy, który Rada przyjęła jednogłośnie. W głosowaniu brało 
udział 13 radnych.

W załączeniu uchwała Nr XLI/338/2018

                                                                                                                          /załącznik nr 13/

Ad punktu 11 porządku obrad

a) projekt  uchwały  w  sprawie  zmiana  Uchwały  Nr  XX/169/2016  Rady  Miejskiej  
w  Dzierzgoniu  z  dnia  18  sierpnia  2016  roku  w  sprawie  określenia  przystanków 
komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych 
na terenie Gminy Dzierzgoń przedstawiła Sekretarz – Alicja Podlewska.
                                                                                                                  /załącznik nr 14/

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie 
zmiany Uchwały Nr XX/169/2016 Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 18 sierpnia 
2016 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 
korzystania z przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Dzierzgoń, który Rada 
przyjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

W załączeniu uchwała Nr XLI/339/2018
                                                                                                                   /załącznik nr 15/

Ad punktu 12 porządku obrad



a)  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego 
położonego  przy  ulicy  Okrzei  w  Dzierzgoniu  wraz  z  oddaniem  w  użytkowanie 
wieczyste udziału w gruncie i na udzielenie  bonifikaty przedstawił Z-ca Kierownika 
RTI - Jerzy Sulim.

                                                                                                                  /załącznik nr 16/

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego położonego przy ulicy Okrzei w Dzierzgoniu 
wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste udziału w gruncie i na udzielenie bonifikaty, który 
Rada przyjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

W załączeniu uchwała Nr XLI/340/2018
                                                                                                                  /załącznik nr 17/

Ad punktu 13 porządku obrad

a) projekt  uchwały   w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego 
położonego  przy  ulicy  Okrzei  w  Dzierzgoniu  wraz  z  oddaniem  w  użytkowanie 
wieczyste  udziału w gruncie i  na udzielenie bonifikaty przedstawił Z-ca Kierownika 
RTI- Jerzy Sulim.
                                                                                                                  /załącznik nr 18/

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy  ulicy  Okrzei  
w  Dzierzgoniu  wraz  z  oddaniem  w  użytkowanie  wieczyste  udziału  w  gruncie  
i  na  udzielenie  bonifikaty,  który  Rada  przyjęła  jednomyślnie.  W  głosowaniu  brało 
udział 13 radnych.

W załączeniu uchwała Nr XLI/341/2018
                                                                                                                  /załącznik nr 19/

Ad punktu 14 porządku obrad

a) projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego 
położonego  przy  ulicy  Okrzei  w  Dzierzgoniu  wraz  z  oddaniem  w  użytkowanie 
wieczyste  udziału w gruncie i  na udzielenie bonifikaty przedstawił Z-ca Kierownika 
RTI – Jerzy Sulim.

                                                                                                                              /załącznik nr 20/

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie   projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy  ulicy  Okrzei  
w  Dzierzgoniu  wraz  z  oddaniem  w  użytkowanie  wieczyste  udziału  w  gruncie  
i  na  udzielenie  bonifikaty,  który  Rada  przyjęła  jednomyślnie.  W  głosowaniu  brało 
udział 13 radnych.



W załączeniu uchwała Nr XLI/342/2018
                                                                                                                              /załącznik nr 21/

Ad punktu 15 porządku obrad

a) projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego 
położonego  w  miejscowości  Stanowo  wraz  z  udziałem  w  gruncie  i  na  udzielenie 
bonifikaty przedstawił Z-ca Kierownika RTI – Jerzy Sulim.
                                                                                                                  /załącznik nr 22/

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie   projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  miejscowości 
Stanowo wraz z udziałem w gruncie i  na udzielenie bonifikaty,  który Rada przyjęła 
jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 13 radnych.

W załączeniu uchwała Nr XLI/343/2018
                                                                                                                  /załącznik nr 23/

Wiceprzewodniczący Rady o godzinie 16:38 ogłosił 10 minut przerwy.

Ad punktu 16 porządku obrad

a) projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  nieodpłatne  przejęcie  przez  Gminę 
Dzierzgoń  prawa  własności  nieruchomości  od  Krajowego  Ośrodka  Wspierania 
Rolnictwa przedstawił Z-ca Kierownika RTI – Jerzy Sulim. 
                                                                                                                  /załącznik nr 24/
                                                                                                                  
Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia  zgody na  nieodpłatne  przejęcie  przez  Gminę  Dzierzgoń prawa własności 
nieruchomości  od  Krajowego  Ośrodka  Wspierania  Rolnictwa,  który  Rada  przyjęła 
jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 13 radnych.

W załączeniu uchwała Nr XLI/344/2018
                                                                                                                  /załącznik nr 25/

Ad punktu 17 porządku obrad

1) Aleksander  Ratajczak  –  poinformował,  że  od  12  grudnia  organem  nadzorującym  
są  Wody  Polskie,  nasze  przedsiębiorstwo  zobowiązane  jest  przedstawić  kalkulacje, 
wnioski odnośnie taryf na podstawie rozporządzenia Ministra Gospodarki oraz ustawy 
o zaopatrzeniu w wodę tym się kierowaliśmy. Rada jako organ Pani Burmistrz wsparła 
nas w tym i podatek spadł z 2% do 0,7%, czyli jest to znaczący wpływ na cenę wody.  
Sporo kupujemy z własnych środków, w ubiegłym roku wydaliśmy ponad 300.000,00 
zł na cele inwestycyjne na terenie gminy. 

Zbigniew Przybysz – zapytał czy poradził sobie Pan z kradzieżą wody?



Aleksander Ratajczak – odpowiedział,  że zostało to ograniczone,  ale czasami 
kradzieże  się  zdarzają.  Prowadzimy  monitoring  online  i  widzimy,  że  to  się  gdzieś 
dzieje.  Na  pewno  są  to  mniejsze  straty,  monitorujemy,  kontrolujemy,  staramy  się 
docierać do takich punktów i ograniczać.

Zbigniew Przybysz – zapytał czy można procentowo określić co było a co jest?
Aleksander Ratajczak – odpowiedział, że mamy 12 % strat, w tamtym roku 14% 

lub więcej…. Czasami straty są kosztem awarii, której długo nie można zlokalizować.
Sekretarz  –  Alicja  Podlewska  –  dodała,  że  nasza  spółka  nie  wypada  źle  

na pobliskich gmin.
Bogdan Toporkiewicz – zapytał czy nasza spółka wnioskowała o jeszcze wyższą 

cenę wody?
Anetta  Machnacz  –  dodała,  że  teraz  stawka  jest  na  okres  trzech  lat  i  nikt  

do  przodu  nie  może  nam  zagwarantować,  że  Rada  Miejska  obniży  nam  podatek  
od nieruchomości. Obecnie przedsiębiorstwo jest na poziomie 0,7 %.

Zbigniew Przybysz – zapytał wzrost stawki przyniesie przychodu o ile procent?
Anetta  Machnacz-  dodała,  że  zysku  mamy  tylko  1  %  marży.  Przychody 

mieliśmy  zaplanowane  na  tamten  rok  315  000  sprzedaż  metrów,  nigdy  tego  
nie osiągnęliśmy, bo tylko sprzedaliśmy 302 000 m3.

Zbigniew Przybysz – dodał, że jest za droga woda.
Anetta  Machnacz  –  stwierdziła,  że  nie  jest  za  droga  woda,  a  na  ten  rok 

zaplanowaliśmy 305 000 m3, rok 2017 był ciężkim rokiem, może ten będzie lepszym. 
Mamy na minimalnym poziomie wszystkie koszty.

Zbigniew Przybysz – dodał, że to Pani Burmistrz odpowiada za ceny wody.

Elżbieta  Domańska  –  odniosła  się  do  chwytaków  i  siatki  na  braki,  
to poinformowała, że znajdują się u Państwa Jarockich.

Katarzyna Przybysz  – dodała,  że siatki  są u Państwa Jarockich  i  zawsze jak 
dzieci chciały to otrzymywały te siatki. 

Elżbieta Domańska – poinformowała, że siatki są zakupione i będą założone. 

2) Elżbieta  Domańska  –  odpowiedziała  Radnemu  Mieczysławowi  Link,  że  cała  sieć 
burzowa była czyszczona, a jeśli są jeszcze jakieś nieprawidłowości to sprawdzimy  
i doprowadzimy do końca.

3) Lech  Zieliński  –  odpowiedział,  że  w  tym  tygodniu  ustali  z  wykonawcą  termin 
spotkania, podjedziemy na miejsce i ustalimy co należy zrobić. 

Elżbieta  Domańska  –  poprosiła  Radnego  Szmigla  o  pozostanie  na  chwilę  
po sesji bo jest propozycja odnośnie ułożenia tych płyt, omówimy temat. Jeśli chodzi 
o dowóz dzieci z Bągart 2, to mamy dowozić dzieci powyżej 3 km od szkoły, mamy 
zaplanowany  rozkład  jazdy,  w  trakcie  będziemy  analizować,  zastanowimy  
się i zobaczymy co uda się zmienić w planie transportowym.

Aleksander  Ratajczak  –  odpowiedział,  że  została  wymieniona  pompa,  
ale są plany na budowę odcinka sieci i czekamy na mapkę do celów projektowych.

4) 5)  Elżbieta  Domańska  -  odniosła  się  do  Osiedla  Jagiełły  i  przeprowadzanych  tam 
inwestycji,  powiedziała,  że na obecną chwilę nie ma tam jeszcze odbiorów, roboty  
są kontrolowane. 

6 ) Elżbieta Domańska – odnosząc się do konkursu na budżet obywatelski, to konkurs był 
na inwestycje a nie pieniądze,   są oszczędności i  dołożyliśmy tam gdzie można coś 
zrealizować. Inwestycja na Okrzei jest dużo droższa..



Ad punktu 18 porządku obrad

1) Mirosław  Szmigiel  –  wnioskuje  o  zakup  samochodu  dla  potrzeb  Referatu 
Inwestycyjnego aby był transport aby można było robić lokalne rzeczy. 

2) Ryszard  Świder  –  w  związku,  iż  Okrzeja  zajęła  drugie  miejsce  w  budżecie 
obywatelskim wnioskuję, o zrobienie chociaż jednej części chodnika, aby ułatwić choć 
jednej  osobie  rzycie  (na  Okrzei  są  trzy  osoby,  które  poruszają  się  na  wózku 
inwalidzkim).

Ad punktu 19 porządku obrad

Brak komunikatów.

Ad punktu 20 porządku obrad 

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  –  Zbigniew  Przybysz 
o godz. 17:15 zamknął XLI sesję Rady Miejskiej w Dzierzgoniu.

Protokołowała:                                                                               Przewodniczący Rady:

Agnieszka Gumuła 
                                                            Zbigniew Przybysz


